

We are glad to inform you the following branches will remain open during Eid Al-Fitr Holiday from 10 am to 2 pm starting from Sunday 30th of March until Wednesday 2nd of April:

Area	City	Branch
Central	Riyadh	Al Taawon Branch
Eastern	Dammam	Al Faisaliah Branch
	Al Ahsa	Mubarraz Branch
Western	Makkah	Al Awali Branch
	Medina	Soltanah Branch
	Jeddah	King Fahad Branch

Note:

First day of Eid and Weekends are considered as holidays for Branches that will be operating during Eid. The cut-off time of SARIE payments will be 03:35 PM on Thursday (27 March 2025) and system will close by 04:00 PM.

During Eid Al-Fitr Holiday, SARIE will be working on all customer payments on Wednesday (02 April 2025) and system will close by 04:00 PM.

You can also conduct your banking transaction via SAB digital channels (SAB Online, SAB Mobile or self-service).

www.sab.com 
الأول خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

يسعدنا إعلامكم بأن الفروع التالية ستستكمل اعمالها خلال إجازة عيد الفطر وذلك من الساعة 10 صباحاً وحتى الساعة 2 ظهراً ابتداء من يوم الأحد 30 مارس حتى يوم الأربعاء 2 أبريل:

المنطقة	المدينة	الفرع
الوسطى	الرياض	فرع التعاون
الشرقية	الدمام	فرع الفيصلية
	الأحساء	فرع المبرز
الغربية	مكة	فرع مكة العوالي
	المدينة	فرع سلطنة
	جدة	فرع الملك فهد

ملاحظة:

يعتبر اليوم الأول من العيد وعطلات نهاية الأسبوع بمثابة عطلة للفروع التي سيتم تشغيلها خلال العيد. سوف يتوقف نظام سريع عن الحوالات الخاصة بالعملاء عند الساعة 03:35 عصرًا ليوم الخميس (27/مارس/2025). ويقفل النظام الساعة 04:00 عصرًا.

خلال عطلة العيد سيعمل نظام سريع لجميع حوالات العملاء من يوم الأربعاء (02/أبريل/2025) ويقفل النظام الساعة 04:00 عصرًا.

كما يمكنكم إجراء معاملاتكم المصرفية كالمعتاد عن طريق القنوات الرقمية المتوفرة على مدار الساعة (الأول أونلاين أو الأول موبايل أو الخدمات الذاتية).

